
Protokół nr XXXVII/2017 
z XXXVII Sesji VII kadencji Rady Gminy Pruszcz Gdański, 

która odbyła się dnia 14 grudnia 2017 r. 
 
W XXXVII Sesji Rady Gminy Pruszcz Gdański uczestniczyli: Wójt Gminy- Magdalena 
Kołodziejczak, Z-ca Wójta – Daniel Kulkowski, Skarbnik Gminy – Mirosława Lica,  
Radca Prawny – Elżbieta Zajączkowska-Matejko.  
 
I. SPRAWY REGULAMINOWE 
 
1. Otwarcie Sesji. 
Otwarcia XXXVII Sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Marek Kowalski. 
 
2. Stwierdzenie Quorum. 
Przewodniczący obrad sprawdził listę obecności radnych stwierdzając quorum; 
ustawowy skład Rady Gminy Pruszcz Gdański wynosi 21 radnych. Listę obecności 
podpisało  19 radnych. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski -  Czy ktoś z Państwa radnych ma 
uwagi do porządku obrad dzisiejszej sesji? 

Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – Proszę o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie zawarcia Porozumienia Międzygminnego pomiędzy 
Gminą Pruszcz Gdański, a Gminą Miasta Gdańska w sprawie zagospodarowania 
przez Gminę Miasta Gdańska frakcji energetycznej wysortowanej z odpadów 
komunalnych pochodzących z terenu Gminy Pruszcz Gdański. Wczoraj 
rozmawialiśmy o tym na Komisji Komunalnej. Państwo podejmowaliście już taką 
uchwałę dot. mówiąc potocznie spalarni. W związku z tym, że budowę spalarni będzie 
realizowała w imieniu miasta Gdańska spółka to jest prośba, żebyśmy decyzję o 
zmianie podmiotu, z którym będziemy współpracowali, przyjęli jeszcze w tym roku. 
Miasto Gdańsk składa wniosek do Programu Operacyjnego Infrastruktury i Środowiska 
i musi mieć komplet dokumentów jeszcze w tym roku. Pani Katarzyna Kwiatek – 
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej dokładnie jeszcze to przedstawi, 
przyniesie poprzednią uchwałę, gdybyście chcieli to porównać. Jest to gorąca prośba 
z miasta Gdańska, żeby taką uchwałę przyjąć w tym roku. 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski -  Kto z państwa jest za 
wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zawarcia 
Porozumienia Międzygminnego pomiędzy Gminą Pruszcz Gdański, a Gminą Miasta 
Gdańska w sprawie zagospodarowania przez Gminę Miasta Gdańska frakcji 
energetycznej wysortowanej z odpadów komunalnych pochodzących z terenu Gminy 
Pruszcz Gdański? 

W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 19 radnych) za 
wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zawarcia 
Porozumienia Międzygminnego pomiędzy Gminą Pruszcz Gdański, a Gminą 
Miasta Gdańska w sprawie zagospodarowania przez Gminę Miasta Gdańska 
frakcji energetycznej wysortowanej z odpadów komunalnych pochodzących z 
terenu Gminy Pruszcz Gdański głosowało 19 osób. 



Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Stwierdzam, że porządek obrad 
został przyjęty z rozszerzonym wnioskiem, który wniosła pani wójt. Wniosek będzie 
procedowany jako punkt 6 w bloku uchwał. 

 
4. Przyjęcie protokołu z  XXXVI Sesji Rady Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski- Kto z państwa radnych ma uwagi 
do protokołu z XXXVI sesji Rady Gminy?  
Pani Weronika Chmielowiec – W protokole brakuje jednego zdania. Dwukrotnie 
zwracałam się do pana mecenasa i pana radnego Franiaka, żeby powiedzieli czy 
mieszkańcy Zakątka Juszkowo mają wpisaną w aktach notarialnych służebność. Pan 
radca i pan radny odpowiedzieli, że takiej służebności nie ma. Po mojej dwukrotnej 
prośbie pan radca, widziałam, że włączył mikrofon, jednak ustaliłam z panią Martą, że 
tego nie słychać na nagraniu. Na pewno takie stwierdzenie padło, w związku z tym 
chciałbym, żeby zostało wpisane do protokołu.   
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Czy są jeszcze uwagi do 
protokołu? 
Nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z państwa radnych jest za tym, 
żeby uwzględnić wniosek, który do protokołu złożyła pani radna Weronika 
Chmielowiec? 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 19 radnych) za wpisaniem do 
protokołu zgłoszonej uwagi przez panią radną Weronikę Chmielowiec  
głosowało 18 osób, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Stwierdzam, że protokół z XXXVI 
sesji Rady Gminy został przyjęty z w/w uwagą. 
 
II. Sprawozdanie Wójta o pracach w okresie międzysesyjnym. 
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak –  Dnia 2 grudnia mieliśmy wizytę z gminy 
Niemce. Dziękuje osobom, które znalazły trochę czasu, żeby spotkać się z naszymi 
gośćmi. Gmina Niemce bardzo podobna do naszej. Położona jest pod Lublinem. Z 
dużą satysfakcją mogę powiedzieć, że goście byli pod ogromnym wrażeniem rozwoju 
naszej gminy, jej różnorodności i atrakcyjności.  
 W ostatnich dniach została sfinalizowana umowa na budowę parku w 
Będzieszynie. Podpisaliśmy umowę na dofinansowanie. Podpisaliśmy również umowy 
na: rozbudowę stanicy żeglarskiej w Wiślince, ścieżkę pieszo-rowerową Przejazdowo- 
Wiślinka, rozbudowę stanic kajakowych szlak na Motławie i na Raduni. Z tego powodu 
między innymi będziemy dzisiaj procedowali budżet, w którym  wpisaliśmy te pozycje. 
Jeżeli umowy są podpisane to możemy po stronie dochodów wpisać kwoty 
dofinansowania. 
 Odbyło się spotkanie z firmą, która wykonała pomiar hałasu Farmy Wiatrowej w 
Bystrej, ponieważ był jeden głos, powtarzający się, że te wiatraki bardzo utrudniają 
życie. Firma zrobiła pomiary i okazuje się, że utrudnienia są minimalne. Przedstawimy 
państwu ten raport, żebyście mieli wiedzę jak mało akustyczne są te urządzenia.  
 Odbyło się zakończenie zajęć w Akademii Seniora. Nasza inicjatywa bardzo 
pozytywnie została odebrana. Jest ogromna prośba, żebyśmy nadal kontynuowali 
spotkania dla naszych mieszkańców w średnim wieku. 
 Odbyło się spotkanie, którego inicjatorem był sołtys z Mokrego Dworu. Spotkanie 
dotyczyło oczyszczalni w miejscowości Mokry Dwór dla budynku wielorodzinnego. 
Chcemy umożliwić wspólnotom realizację ekologicznych oczyszczalni, po to żeby 



eliminować uciążliwe i nieszczelne szamba. Dziękuję panu sołtysowi, że udało się 
zmotywować sporą grupę mieszkańców. Nie jest to proste. Jest to też związane z 
partycypacją w kosztach.  
 Odbyło się spotkanie u pana starosty. Dotyczyło projektu unijnego „Bezpieczne 
Żuławy”. Kilka gmin m.in. gminy: Stegna, Ostaszewo, Cedry Wielkie, Suchy Dąb, 
Pruszcz Gdański, Nowy Staw, Nowy Dwór napisaliśmy wspólnie projekty dotyczące 
poprawy bezpieczeństwa na Żuławach. Aby dostać dodatkowe punkty liderem w tym 
projekcie jest starosta gdański, za partnerstwo były przydzielane dodatkowe punkty. 
Otrzymaliśmy te pieniądze. Bardzo się cieszymy. Spotkanie było poświęcone temu, 
żeby dalej ten projekt prowadził starosta i żeby zakupy były w miarę zunifikowane, 
żeby można było w razie potrzeby ewentualnie, wzajemnie uzupełniać.  
 W tym tygodniu przekazano do dyspozycji zakupiony, nowy samochód. Dziękuję 
tym wszystkim, którzy znaleźli trochę czasu, żeby przyjechać. Poprawia to 
zdecydowanie bezpieczeństwo naszych mieszkańców. Samochód kosztował ponad 
450 tyś. zł.  
 Brałam udział w niezwykle wzruszającej uroczystości tj. 104 urodziny jednej z 
mieszkanek z Rokitnicy. Pani prosiła, żeby wszystkich pozdrowić, których spotkam, co 
niniejszym czynie. Pani czuje się dobrze, ma tylko kłopot ze słuchem. 
 Wczoraj podpisaliśmy aneks z firma Remondis. Jest to firma, która wywozi od nas 
nieczystości stałe. Wspominaliśmy, że mamy duży kłopot tzn. Szadółki podniosły cenę 
na odpady zielone. Nie chcieliśmy dopuścić do rozwiązania tej umowy, ponieważ 
mogłoby to nas narazić na ogromne perturbacje. W oparciu o stosowne przepisy taki 
aneks został podpisany bez uszczerbku dla naszych mieszkańców tzn. bez 
podniesienia opłaty. Chciałam poinformować, że dopłacamy kwotę, którą po 
negocjacjach udało nam się obniżyć o 9 tyś. zł. Dokładnie nie pamiętam kwoty, ale jest 
to w granicach 180 tyś. zł. Wynika ona, z tego, że firma po dużo wyższej cenie musi  
odpady zielone oddawać na Szadółki. Wczoraj na ten temat dyskutowaliśmy na komisji 
komunalnej. Bardzo szczegółowo wyjaśniałam sytuację radnym. Jeśli będą jeszcze 
jakieś pytania to chętnie odpowiem. 
 
III. Interpelacje i zapytania radnych.  
Nie zgłoszono.         
IV. Sprawy sołeckie. 

1. Zapytania i wnioski Stowarzyszenia Sołtysów Gminy Pruszcz Gdański. 
Nie zgłoszono. 

2. Zapytania i wnioski sołeckie. 
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – Panie Prezesie i Państwo Sołtysi, bardzo 
dziękujemy  za pomoc w przyjęciu naszych gości z gminy Niemce. Poświęciliście 
Państwo bardzo dużo czasu. Aktywności naszych sołtysów bardzo nam goście 
zazdrościli. Rano jak z nimi wyjechaliśmy, to wieczorem ledwo wrócili ze  zmęczenia 
do hotelu. 
              
V. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 
1. uchwały budżetowej Gminy Pruszcz Gdański na rok 2018, 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Proszę Panią Wójt o 
przedstawienie projektu uchwały budżetowej Gminy Pruszcz Gdański na rok 2018 
wraz za autopoprawką do projektu uchwały budżetowej Gminy Pruszcz Gdański na 
rok 2018. 
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, muszę 
to powiedzieć po raz szesnasty: przedstawiam projekt budżetu. Mam nadzieję, że 



podobnie  jak poprzednie projekty zdecydowaną większością będzie on przyjęty.  
Bardzo gorąco dziękuję wszystkim moim współpracownikom, którzy pracowali z 
panem wice wójtem  i ze mną nad tym projektem od ponad dwóch miesięcy. Ułożenie 
budżetu, może wydawać się rzeczą bardzo prostą. Chciałbym podkreślić, że budżet 
był kilka razy przerabiany i modyfikowany. Chcemy, żeby był to budżet 
zrównoważonego rozwoju naszej gminy. Nie chcemy, żeby jedne miejscowości 
zdecydowanie odbiegały od innych, chociaż nie zawsze daje się to osiągnąć.      
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak przedstawiła projekt uchwały budżetowej 
Gminy Pruszcz Gdański na rok 2018 wraz z autopoprawką do projektu uchwały 
budżetowej Gminy Pruszcz Gdański na rok 2018. 
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – Proszę Państwa, proszę o przyjęcie budżetu. 
Mam nadzieję, że większość naszych mieszkańców będzie z niego zadowolona. 
Chciałabym dodać, że w planie przetargów mamy wpisane prawie 100 pozycji na rok 
2018. Jednocześnie mam nadzieję, że weźmiecie pod uwagę fakt, że ilość osób za-
trudnionych w naszej gminie wzrasta w sposób minimalny, chociażby  z powodów lo-
kalowych. Jest to ogromne wyzwanie przed panią skarbnik, przed kierownikami refe-
ratów, przed panem wójtem i przede mną. Myślę, że jest to bardzo dobry budżet. Mam 
nadzieję, że znajdzie poparcie również wśród państwa. 
Pan Zygmunt Zalewski – Chciałem zgłosić, że w materiałach, które otrzymaliśmy na 
dzisiejszą sesję nie ma projektów uchwał dotyczących przyjęcia budżetu i WPF-u. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Panie radny, to jest projekt uchwały 
budżetowej i pan ją również otrzymał. Jest wymóg formalny, że projekt uchwały budże-
towej jest dostarczany radnym wcześniej. Panie Radny czy posiada pan w swoich ma-
teriałach projekt uchwały? 
Pan Zygmunt Zalewski – Jest tutaj.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – To dziękuję bardzo. 
Pani Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Danuta Czerwińska odczytała  uchwałę  
Nr 183/g256/P/II/17 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Gdańsku z dnia 27 listopada 2017 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały budże-
towej Gminy Pruszcz Gdański na rok 2018 oraz możliwości sfinansowania defi-
cytu budżetu. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Proszę o opinię Komisji Działalno-
ści Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu. 
Pan Karol Karc – Po zapoznaniu się z opiniami pozostałych komisji stałych Rady 
Gminy, Komisja Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu jednogłośnie 
pozytywnie opiniuje projekt uchwały budżetowej Gminy Pruszcz Gdański na rok 2018.  
W głosowaniu wzięło udział 5 członków komisji obecnych na posiedzeniu. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 
Pani Magdalena Migowska – Chciałabym w imieniu radnych i swoim podziękować za 
tak niezwykle przygotowany budżet na nadchodzący rok. Na ręce pani wójt chciałam 
złożyć podziękowania dla całej kadry, która pracowała nad budżetem. Serdecznie 
dziękuję za tą ogromną ilość pracy. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z państwa radnych jest za przy-
jęciem przedstawionego projektu uchwały? 
 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 19 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 19 osób, Rada Gminy podjęła uchwałę nr XXXVII/120/2017      
z dnia 14 grudnia 2017 roku w sprawie uchwały budżetowej Gminy Pruszcz 
Gdański na rok 2018. 
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – Bardzo dziękuję. Tempo było ogromne. 



Dziękuję Komisjom, że tak szybko procedowały nad projektem budżetu, ponieważ już 
dzisiaj wychodzą pierwsze przetargi, które będziemy realizowali w  przyszłym roku.   
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Gratuluję Pani Wójt. Życzę dużo 
siły, bo budżet jest bardzo ambitny  i na pewno tej siły się przyda sporo, żeby go 
zrealizować. Nie mamy obaw co do realizacji, bo do tej pory się udawało, więc myślę, 
że i tym razem będzie dobrze. 
 
Sesję opuściła radna Weronika Chmielowiec. 
 
2.Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pruszcz Gdański, 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Pani Wójt proszę o przedstawienie 
projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pruszcz Gdański 
wraz z autopoprawką  do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Pruszcz Gdański. 
 
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pruszcz Gdański wraz z autopoprawką  
do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Pruszcz Gdański. 
 
Pani Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Osowska odczytała  uchwałę 
Nr 184/g256/F/II/17 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Gdańsku z dnia 27 listopada 2017 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały w spra-
wie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pruszcz Gdański na lata 2018-
2037. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Proszę o opinię Komisji Działalno-
ści Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu. 
Pan Karol Karc – Komisja jednogłośnie pozytywnie opiniuje projekt uchwały w spra-
wie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pruszcz Gdański. W głosowaniu udział 
wzięło 5 członków komisji obecnych na posiedzeniu. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 
Nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z państwa radnych jest za pod-
jęciem przedstawionego projektu uchwały? 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 18 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 18 osób, Rada Gminy podjęła uchwałę nr XXXVII/121/2017      
z dnia 14 grudnia 2017 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Pruszcz Gdański 
 
Sesję opuściła radna Renata Rusztyn. 
 
3.wydatków budżetu Gminy Pruszcz Gdański na rok 2017, które nie wygasają z 
upływem roku budżetowego 2017, 
Projekt uchwały przedstawił  D. Kulkowski – Zastępca Wójta. 
Komisja Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu opiniuje projekt 
uchwały pozytywnie. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 
Nie zgłoszono. 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 17 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 17 osób, Rada Gminy podjęła uchwałę nr XXXVII/122/2017      



z dnia 14 grudnia 2017 roku w sprawie wydatków budżetu Gminy Pruszcz 
Gdański na rok 2017, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2017. 
 
4.nabycia działki nr 43/23 w Straszynie na własność Gminy Pruszcz Gdański, 
Projekt uchwały przedstawiła  M. Kołodziejczak – Wójt Gminy. 
Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej opiniuje projekt 
uchwały pozytywnie. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 
Nie zgłoszono. 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 17 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 17 osób, Rada Gminy podjęła uchwałę nr XXXVII/123/2017      
z dnia 14 grudnia 2017 roku w sprawie nabycia działki nr 43/23 w Straszynie na 
własność Gminy Pruszcz Gdański. 
 
5.ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w 
prowadzonych przez Gminę Pruszcz Gdański publicznych przedszkolach, 
publicznych innych formach wychowania przedszkolnego i oddziałach 
przedszkolnych w szkołach podstawowych, 
Projekt uchwały przedstawiła  B. Chodkowska – Kierownik Ref. Oświaty i Spraw 
Społecznych. 
Pani Elżbieta Zajączkowska – Matejko – Ustawa o finansowaniu zadań oświatowych 
wchodzi w życie 1 stycznia 2018 roku i zostało opublikowana niedawno w Dzienniku 
Ustaw. Ku naszemu zaskoczeniu ustawodawca wprowadził opłatę, która do tej pory 
była świadczeniem cywilno-prawnym, jako opłatę niepodatkową o charakterze 
publicznym. Przewidujemy, że dyrektorzy w dalszym ciągu będą zawierać umowy z 
rodzicami dlatego, że jest to jedyny zapis w ustawie dotyczący tego, że jest to 
należność publiczno-prawna, natomiast nie jest wskazany termin, do którego rodzice 
mają wnosić te opłaty. Nie ma innej możliwości, żeby jednak w drodze umowy to 
uregulować.  Muszą się wypowiedzieć dyrektorzy. Można też ewentualnie wprowadzić  
regulamin. Uważam, że dyrektorzy muszą zmienić zasadę i pobierać opłatę niestety z 
dołu. Również opłaty za wyżywienie stają się opłatami publiczno–prawnymi. Zmiana 
wysokości opłaty tzw. miesięcznej musiała by być umarzana w tym momencie, a nie 
rozliczana z rodzicami. Będą duże zamiany w tym zakresie i dyrektorzy mają problem 
z tym. Musimy wspólnie podjąć decyzję jakie rozwiązanie będzie dla nich 
rozwiązaniem najlepszym. 
 
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, zdrowia i Opieki Społecznej opiniuje projekt uchwały 
pozytywnie. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 
Nie zgłoszono. 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 17 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 17 osób, Rada Gminy podjęła uchwałę nr XXXVII/124/2017      
z dnia 14 grudnia 2017 roku w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie 
z wychowania przedszkolnego w prowadzonych przez Gminę Pruszcz Gdański 
publicznych przedszkolach, publicznych innych formach wychowania 
przedszkolnego i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych. 
 
6. w sprawie zawarcia Porozumienia Międzygminnego pomiędzy Gminą Pruszcz 
Gdański, a Gminą Miasta Gdańska w sprawie zagospodarowania przez Gminę 



Miasta Gdańska frakcji energetycznej wysortowanej z odpadów komunalnych 
pochodzących z terenu Gminy Pruszcz Gdański, 

Projekt uchwały przedstawiła K. Kwiatek – Kierownik Ref. Gospodarki Komunalnej.  

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 
Pan Janusz Sampolski – Jakie jest miejsce  spalarni? 
Pani Katarzyna Kwiatek – Lokalizacja będzie  w pobliżu zakładu utylizacyjnego w 
Szadółkach. 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 17 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 17 osób, Rada Gminy podjęła uchwałę nr XXXVII/125/2017      
z dnia 14 grudnia 2017 roku w sprawie zawarcia Porozumienia Międzygminnego 
pomiędzy Gminą Pruszcz Gdański, a Gminą Miasta Gdańska w sprawie 
zagospodarowania przez Gminę Miasta Gdańska frakcji energetycznej 
wysortowanej z odpadów komunalnych pochodzących z terenu Gminy Pruszcz 
Gdański. 
VI. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski -  Nie było interpelacji i zapytań. 
 
VII. Wolne wnioski. 
Pan Janusz Sampolski – Mam refleksje dotycząca możliwości korzystania przez nas 
jako gminę ze środków z Unii Europejskiej. Podchodzę do tego poważnie jako 
obywatel. Wiem, że za jakiś czas, my jako kraj będziemy wnosić dużą kwotę do 
garnuszka unii. Teraz, jeśli nie będziemy tego potrafili, to będziemy mieli kaca 
moralnego. W przypadku naszej gminy możemy się tylko cieszyć i pochwalić 
operatywności, że te szanse wykorzystujemy w sposób właściwy. Moja uwaga jest 
formą podziękowania za fachowości tych osób, które potrafią przygotować wniosek. 
My jako gmina należymy do grupy gmin bogatszych, a jeśli chodzi o pozyskanie 
środków mamy z tego powodu mniejsze punkty na starcie. To, że się udaje zdobyć 
środki jest wynikiem dobrze przygotowanego wniosku, właściwego lobbowania tych 
wniosków. Jestem wdzięczny i dziękuję za taką postawę.   To chciałem powiedzieć 
podczas uchwalania budżetu. Zrobiłem to teraz. 
  
VIII. Zakończenie sesji Rady Gminy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski -  W wyniku wyczerpania porządku 
obrad stwierdzam, że XXXVII Sesja Rady Gminy Pruszcz Gdański VII Kadencji została 
zakończona o godz. 14:14. 
 
Protokołowała: 
Marta Nowicka 
 
Protokół został przyjęty na XXXVIII Sesji Rady Gminy Pruszcz Gdański  VII kadencji 
w dniu 22 stycznia 2018 roku. 
 
 
 
 
 
    


